
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 416

I svaret på SAU alm. del – spørgsmål 242 oplyser ministeren, at undersøgelsen om en-

gangsemballage er igangsat som en del af en undersøgelse i den tidligere regerings

plasthandlingsplan, som endnu ikke er færdiggjort. Skal det forstås således, at regerin-

gen dermed ikke har igangsat en ny undersøgelse i forbindelse med finansloven, men

blot færdiggør en allerede igangsat undersøgelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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